
Acta de la Junta de Distrito Norte
Sesión: Ordinaria

Fecha: 13 de abril de 2022

Expediente: JDN/2022/3
El presente documento es un acta, incorporada al libro de actas correspondiente con la numeración señalada al margen. La 
fecha de firma del documento puede ser posterior a la fecha de la sesión o la de aprobación del acta.

 
ASISTENTES

- Francesc Mezquita Patuel.
Presidente.
- José Luis Sierra Bellés.
AAVV Primer Molí.
- Laura Rubert Avinent.
Vocal AMPA IES La Plana.
- David Aparici Cervera.
Vocal AAVV Tossal Gros.
- Asensio Magraner Sanchis.
Vecino Grupo Municipal Socialista.
- Juan Luis Saura Vilar.
Vecino Grupo Municipal Popular.
- Clemente Agost Maner.
Vecino Alcaldía.
- Domingo Gimenez Renau.
Vocal AAVV Primer Molí.

MIEMBROS AUSENTES: 
(*) Excusan Asistencia

Pilar Escuder Mollón (*)
Vicente Manuel Vidal Safont 
Lledó Navarro y Centelles (*)
Francisco Cabañero Catalán (*)
Mónica Sanmiguel Martí (*)

HORA DE INICIO: 20:05
HORA DE FIN: 21:00
 
De  acuerdo  con  la  convocatoria,  la
sesión se celebra en el Primer Molí.
 
Presidencia:
Francesc Mezquita Patuel.

Secretario/a: 
Dolores Benítez Guerrero.

Reunidos en  la  fecha  señalada  en  el
encabezamiento los/as miembros de la
Junta  proceden  al  examen  de  los
siguientes asuntos.

Por el Presidente Ilmo. señor Teniente de Alcalde, Francesc Mezquita Patuel , comprobado el
“quorum” de asistencia, se procede a iniciar la sesión.

Toma  la  palabra  la  Sra.  Secretaria  dando  cuenta  del  requerimiento  para  renovar  un
representante en el Consejo Municipal de Seguridad elegido de las asociaciones de vecinos que
forman parte de las Juntas de Distrito.
Se aprueba por mayoría que represente al Distrito la Asociación del Primer Molí, representada
por D. José Luis Sierra Bellés.

Se acepta por los asistentes convocar la próxima Junta para el 5 de mayo de 2022.

1. Aprobación del acta de la sesión anterior de la Junta del Distrito celebrada el día 24
de febrero de 2022.
No manifestándose ninguna observación al acta se declara aprobada por asentimiento. 
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2. Ruegos y preguntas.
2.1 Ruego del vocal  AAVV Primer Molí:
- El Sr. Sierra agradece la limpieza de la zona ajardina junto al Primer Molí. 

2.2 Ruego del vocal  AAVV Segón Molí:
Por parte de la asociación se han indicado las siguientes cuestiones:

- Indica que el servicio de SMC tarda mucho en contestar, cree que debe de ser más ágil y
aunque no se pueda actuar por algún motivo, se indique.

- Aceras del Camí La Plana en muy mal estado por baldosas levantadas, es muy urgente
una actuación.
- Solicita  que se instalen contenedores de plástico y papel cerca del Huerto Urbano del
Distrito.

2.3  Ruego del vocal AAVV Tossal Gros:
El Sr. Aparici solicita como actuaciones necesarias en la zona:
- El asfaltado del Camí Collet, muy peligros en su margen derecho dirección Penyeta Roja.
En la actualidad hay unos baches que se han reparado varias veces y vuelven a realizarse.
- Actuación en el “Toldo” del centro social junto al depósito del agua, reparar la estructura
metálica que se realizó en su día por los vecinos, que permita instalar el toldo para este
verano.
- Denuncia vertidos descontrolados e incívicos en la zona de contenedores de Penyeta Roja,
se  proponen  varias  actuaciones:  cámaras  de  vigilancia,  carteles  indicativos,  presencia
policial…... Los servicios de limpieza actúan muy diligentemente limpiando todos los días,
pero hay un vecino (identificado por varios miembros de la Junta) que realiza estos actos.

2.4 Ruego del vocal vecino grupo municipal Socialista:
Solicita que se indique al Distrito Sur la necesidad de que se repare la acera de la fachada
del IES Matilde Salvador que da a la Avd. Almazora.

2.5 Ruego del vocal AMPA IES La Plana:
- La Sra. Rubert da las gracias por la limpieza del olivo frente al instituto.
- Ante la contestación de que no se instalarán rejillas en los alcorques de la manzana donde
se encuentra el colegio Isabel Ferrer, propone que se llenen de piedras que eviten que los
niños pisen el barro y metan las mochilas dentro.

2.6 Ruego del vocal vecino grupo municipal Popular:
El Señor Saura indica que en el cruce de las calles San Félix con Arquitecto Maristany hay
un carril-bici, un paso de peatones y un semáforo. Esta intersección es un peligro porque
está  en  verde  al  mismo  tiempo  para  coches  y  bicicletas.  Solicita  una  regulación  del
semáforo.

2.7 Ruego del vocal vecino grupo municipal Socialista:
El Sr. Agost solicita una rótulo indicando las calles y la dirección de la circulación en el cruce
de las calles Pintor Romero de Torres (dirección a la derecha) y Penyeta Roja (dirección a la
izquierda).
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Y no habiendo más asuntos que tratar, por la Presidencia se levanta la sesión. 

De todo lo cual, se expide la presente acta siendo la misma firmada electrónicamente por las
personas que se relacionan al margen de la primera página del documento. 
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Acta de la Junta de Districte Nord
Sesión: Ordinària

Fecha: 13 de abril de 2022

Expediente: JDN/2022/3
El present document és una acta, incorporada al llibre d'actes corresponent amb la numeració assenyalada al marge. La data 
de signatura del document pot ser posterior a la data de la sessió o la d'aprovació de l'acta.

ASSISTENTS

- Francesc Mezquita Patuel.
President.
- José Luis Sierra Bellés.
AAVV Primer Molí.
- Laura Rubert Avinent.
Vocal AMPA IES La Plana.
- David Aparici Cervera.
Vocal AAVV Tossal Gros.
- Asensio Magraner Sanchis.
Veí Grup Municipal Socialista.
- Juan Luis Saura Vilar.
Veí Grup Municipal Popular.
- Clemente Agost Maner.
Veí Alcaldia.
- Domingo Gimenez Renau.
Vocal AAVV Primer Molí.

MEMBRES ABSENTS: 
(*) Excusan Assistència

Pilar Escuder Mollón (*)
Vicente Manuel Vidal Safont 
Lledó Navarro y Centelles (*)
Francisco Cabañero Catalán (*)
Mónica Sanmiguel Martí (*)

HORA D'INICI: 20:05
HORA DE FI: 21:00
 
D'acord amb la convocatòria, la sessió
se celebra en el Primer Molí.
 
Presidència:
Francesc Mezquita Patuel.

Secretari/a: 
Dolores Benítez Guerrero.

Reunits en  la  data  assenyalada  en
l'encapçalament los/as  membres de  la
Junta  procedixen  a  l'examen  dels
següents assumptes.

Pel President Il·lm. senyor Tinent d'Alcalde, Francesc Mezquita Patuel, comprovat el “quòrum”
d'assistència, es procedix a iniciar la sessió.

Pren la paraula la Sra. Secretària donant compte del requeriment per a renovar un representant
en el Consell Municipal de Seguretat triat de les associacions de veïns que formen part de les
Juntes de Districte.
S'aprova per majoria que represente al Districte, l'Associació del Primer Molí, representada per
D. José Luis Sierra Bellés.

S'accepta pels assistents convocar la pròxima Junta per al 5 de maig de 2022.

1. Aprovació de l'acta de la sessió anterior de la Junta del Districte celebrada el dia 24
de febrer de 2022.
No manifestant-se cap observació a l'acta es declara aprovada per assentiment. 

2. Precs i preguntes

C
ód

. V
al

id
ac

ió
n:

 3
9G

3G
69

9Z
YC

6T
AW

D
H

ED
Y6

SC
H

T 
| V

er
ifi

ca
ci

ón
: h

ttp
s:

//s
ed

e.
ca

st
el

lo
.e

s/
 

D
oc

um
en

to
 fi

rm
ad

o 
el

ec
tró

ni
ca

m
en

te
 d

es
de

 la
 p

la
ta

fo
rm

a 
es

Pu
bl

ic
o 

G
es

tio
na

 | 
Pá

gi
na

 4
 d

e 
5 



2.1 Prec del vocal  AAVV Primer Molí:
-El Sr. Sierra agraïx la neteja de la zona enjardina junt amb el Primer Molí. 

2.2 Prec del vocal  AAVV Segón Molí:
Per part de l'associació s'han indicat les qüestions següents:

-Indica que el servici de SMC tarda molt a contestar, creu que deu de ser més àgil i encara
que no es puga actuar per algun motiu, s'indique.

-Voreres  del  Camí La Plana en molt  mal  estat  per  taulells  alçades,  és molt  urgent  una
actuació.
-Sol·licita que s'instal·len contenidors de plàstic i paper prop de l'Hort Urbà del Districte.

2.3  Prec del vocal AAVV Tossal Gros:
El Sr. Aparici sol·licita com a actuacions necessàries en la zona:
-L'asfaltat  del Camí Collet,  molt  perillos en el  seu marge dret direcció Penyeta Roja.  En
l'actualitat hi ha uns clots que s'han reparat diverses vegades i tornen a realitzar-se.
-Actuació en el “Tendal” del centre social junt amb el depòsit de l'aigua, reparar l'estructura
metàl·lica que es va realitzar al seu dia pels veïns, que permeta instal·lar el tendal per a este
estiu.
-Denúncia abocaments descontrolats i incívics en la zona de contenidors de Penyeta Roja,
es  proposen  diverses  actuacions:  càmeres  de  vigilància,  cartells  indicatius,  presència
policial…... Els servicis de neteja actuen molt diligentment netejant tots els dies, però hi ha
un veí (identificat per diversos membres de la Junta) que realitza estos actes.

2.4 Prec del vocal veí grup municipal Socialista:
Sol·licita que s'indique al Districte Sud la necessitat que es repare la vorera de la fatxada de
l'IES Matilde Salvador que dóna a l'Avd. Almassora.

2.5 Prec del vocal AMPA IES La Plana:
-La Sra. Rubert dóna les gràcies per la neteja de l'olivera enfront de l'institut.
-Davant de la contestació que no s'instal·laran reixetes en els escocells de la poma on es
troba el col·legi Isabel Ferrer, proposa que es llenen de pedres que eviten que els xiquets
xafen el fang i fiquen les motxilles dins.

2.6 Prec del vocal veí grup municipal Popular:
El  Senyor  Saura  indica  que  en  l'encreuament  dels  carrers  SAN  Félix  amb  Arquitecte
Maristany hi ha un carril-bici, un pas de vianants i un semàfor. Esta intersecció és un perill
perquè està en verd al mateix temps per a cotxes i bicicletes. Sol·licita una regulació del
semàfor.

2.7 Prec del vocal veí grup municipal Socialista:
El  Sr.  Agost  sol·licita  una  rètol  indicant  els  carrers  i  la  direcció  de  la  circulació  en
l'encreuament dels  carrers Pintor Romero de Torres (direcció a la dreta) i  Penyeta Roja
(direcció a l'esquerra).

I no havent-hi més assumptes que tractar, per la Presidència s'alça la sessió. 
De tot  això,  s'expedeix  la  present  acta  sent  la  mateixa  signada  electrònicament  per  les
persones que es relacionen al marge de la primera pàgina del document. 
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